

Verslag voorzittersoverleg

DATUM	7 maart 2023																							
LOCATIE	Hotel- en Congrescentrum Papendal																							
OPGESTELD DOOR	Mirjam Tuithof																							
AANWEZIG	<p><u>Afdelingen</u></p> <table> <tr> <td>Noord-Oost</td> <td>Natascha Massop</td> </tr> <tr> <td>West</td> <td>Ad Jansen</td> </tr> <tr> <td>Zuid</td> <td>Evert Jan Haarhuis</td> </tr> </table> <p><u>Districten</u></p> <table> <tr> <td>Limburg</td> <td>Al Vermeeren (online)</td> </tr> <tr> <td>Midden</td> <td>Steven Kroesbergen (en Cie J&R)</td> </tr> <tr> <td>Noord</td> <td>Rikus Bartol</td> </tr> <tr> <td>Noord-Holland</td> <td>Judith Rem</td> </tr> <tr> <td>Oost</td> <td>Sebastiaan Waasdorp</td> </tr> <tr> <td>Zuid-Holland</td> <td>Johan van Zanten</td> </tr> <tr> <td>Zuid-Oost</td> <td>Patricia Bijl en Hans Kilwinger</td> </tr> <tr> <td>Zuid-West</td> <td>Anja de Bont en Monique Kroon-Laurijssen</td> </tr> </table> <p><u>V.O.W.</u> Henk Zomerdijk</p> <p><u>V.V.B.W.</u> Afwezig</p> <p><u>VWW&S</u> Afwezig</p> <p><u>Hoofdbestuur</u></p> <p>Wouter Bos, voorzitter Peter de Jong, penningmeester Petra Kuitert, bestuurslid Robert Slippens, bestuurslid</p> <p><u>(Sporttak-)commissies</u></p> <p>Patrick Horsman (off road) John Waterreus (weg) Casper Witsel (paracycling)</p> <p><u>Bureau</u></p> <p>Henk van Beusekom Bas Boss Maurice Leeser (directeur) (online) Romy Miskotte (stagiaire) Nicolien Nicolai (kwartiermaker) Mirjam Tuithof (online) Jan van Veen Wilbert Broekhuizen</p>		Noord-Oost	Natascha Massop	West	Ad Jansen	Zuid	Evert Jan Haarhuis	Limburg	Al Vermeeren (online)	Midden	Steven Kroesbergen (en Cie J&R)	Noord	Rikus Bartol	Noord-Holland	Judith Rem	Oost	Sebastiaan Waasdorp	Zuid-Holland	Johan van Zanten	Zuid-Oost	Patricia Bijl en Hans Kilwinger	Zuid-West	Anja de Bont en Monique Kroon-Laurijssen
Noord-Oost	Natascha Massop																							
West	Ad Jansen																							
Zuid	Evert Jan Haarhuis																							
Limburg	Al Vermeeren (online)																							
Midden	Steven Kroesbergen (en Cie J&R)																							
Noord	Rikus Bartol																							
Noord-Holland	Judith Rem																							
Oost	Sebastiaan Waasdorp																							
Zuid-Holland	Johan van Zanten																							
Zuid-Oost	Patricia Bijl en Hans Kilwinger																							
Zuid-West	Anja de Bont en Monique Kroon-Laurijssen																							

1. Opening en voorstelrondje

Wouter Bos opent de vergadering om 19.20 uur. Er staan veel onderwerpen op de agenda.

Vanuit bestuur zijn Petra Kuitert, Peter de Jong en Robert Slippens aanwezig.

Jak Dekker, Caroline Folmer en Marianne van Leeuwen zijn verhinderd.

Vanuit de bureauorganisatie zijn Henk van Beusekom, Bas Boss, Nicolien Nicolai, Jan van Veen, Wilbert Broekhuizen en stagiair Romy Miskotte aanwezig. Maurice Leeser en Mirjam Tuithof zijn vanwege ziekte online aanwezig.

Maurice stelt zich online voor. Wouter is blij in Maurice een ervaren directeur(-bestuurder) te hebben gevonden.

2. Mededelingen

Per 1 april 2023 is manager partnerships Daniël Heijne aangenomen en manager finance Andreas Roodbeen, beiden hebben ervaring in de sport. Bij financiën zijn we lang afhankelijk geweest van externen, blij dat we nu weer een eigen team krijgen.

Henk van Beusekom deelt mee dat we een melding hebben ontvangen van de politie inzake de politiebegeleiding 2023: ondanks dat we er samen met de politie uitwaren qua planning voor 2023 werden we begin maart geconfronteerd met het feit dat men van hogerhand geen C-1 opgeleide motoragenten meer in de koers wil hebben. Hierdoor is er een capaciteitsprobleem ontstaan waar men met kunst- en vliegwerk nog wel de meeste wedstrijden kan begeleiden maar B-3 wedstrijden helemaal niet meer en is er een probleem op 19-20 mei (Veenendaal-Veenendaal en Int. Junioren 3-Daagse van Axel).

Henk Zomerdijk vult aan dat er maar geen vooruitgang komt in het alternatief dat we hebben aangedragen om vrijwillige motorverkeersregelaars in te mogen zetten en dringt er op aan dat van hogerhand stappen moeten worden ondernomen richting de politiek om de ambtenaren in gang te zetten. Wouter merkt op dat we dit alternatief evenwel niet kunnen afdwingen, maar zegt nogmaals toe dat hij zal meewerken wanneer dat nodig is om hoog ambtelijk, politiek of bij nationale politie te lobbyen, (actie Maurice/Henk).

3. Bijpraten financiën/begroting

Peter de Jong deelt met dank aan bureau en Peter Ooijendijk de update van resultaat 2022 en begroting 2023. Begroting 2023 is sluitend en taakstellend op 0 gezet, wat heel knap is met de forse premieverhoging van de verzekering en het re-alloceren van subsidie 2023 en 2024 naar 2022. Er is flink bezuinigd.

4. Extra congres inzake financiën en verzekeringen

In detail komt de begroting 2023 op de agenda in een extra congres op woensdag 19 april 2023.

Wouter stelt voor dit congres online te organiseren vanwege één onderwerp en om kosten te besparen, dit zou wellicht kunnen door het nemen van een voorgenomen besluit en definitief goedkeuren in het congres in juni 2023.

Ad Jansen: zijn de oorzaken van de tekorten goed in beeld gebracht, weten we hoe we dit moeten corrigeren?

Peter: goed gekeken naar inkomsten, toegekende N*N gelden, subsidies en sponsorbijdragen; deze kloppen nu.

Inrichten administratie is essentieel voor beheersing uitgaven, goed managen in de loop van het jaar.

Wouter: de problematiek is niet ontstaan door een verkeerde inschatting van de licentie-inkomsten, maar vooral door de inflatie, onvoldoende duidelijkheid wie verantwoordelijk was voor het signaleren van problemen, er zijn verkeerde aannames gedaan en er was een budgettair lek bij sponsoring doordat verplichtingen in contracten meer uitgaven met zich mee brachten dan inkomsten. Het bestuur is hiervoor uiteindelijk verantwoordelijk, daarom fijn dat we straks een directeur-bestuurder hebben die er bovenop zit.

Rikus Bartol maakt zich zorgen over het aantal medewerkers dat de KNWU heeft verlaten op financiën en vraagt hoeveel mensen er nu werken bij financiën en waarom de medewerkers niet meer op de site staan.

Daarnaast merkt hij op dat we niet slechts één onderwerp op de agenda van het extra congres hebben, maar dat we met zijn allen zouden praten over het verdelen van de lasten voor de verzekeringen.

Wat betreft de financiën zou hij graag tering naar de nering zetten en vernemen welke voorstellen zijn gedaan en waar de bezuinigingen zijn doorgevoerd, omdat het idee leeft dat topsport nog steeds mag doen wat ze willen.

Wouter zegt toe dat die inzichten worden gegeven en merkt op dat juist veel is bespaard bij topsport. (actie: Peter)

De verzekeringen staan in het verlengde inderdaad ook op de agenda van 19 april, waarbij de verzekeringsmakelaar heeft toegezegd aanwezig te willen zijn voor toelichting.

Op financiën werken binnenkort weer 3 medewerkers: administratief medewerkster 36 uur, controller vanaf 13 maart 38 uur en finance manager vanaf 1 april 38 uur.

Bas Boss vermeldt dat op de site medewerkers tegenwoordig zelfs met foto staan.

Ad Jansen en Steven Kroesbergen ondersteunen het verzoek om het congres wel fysiek te houden, het onderwerp behoeft toelichting. Zij hebben vanuit hun penningmeesters ook zorgelijke geluiden gehoord. Rikus meldt daarentegen dat zijn penningmeester de toezegging om nogmaals bij elkaar te komen als positief heeft ervaren. Patricia Bijl, penningmeester Zuid-West; geeft aan dat de bijeenkomst zeker niet negatief was. Natascha Massop vond het een heel constructieve bijeenkomst.

Anja de Bont stelt voor vooraf vragen in te kunnen dienen die beantwoord worden.

De vergadering vindt op veler verzoek fysiek plaats op woensdag 19 april waar de begroting wordt vastgesteld. De verzekeringsmakelaar wordt ook uitgenodigd voor een toelichting. Actie: Mirjam

Judith Rem vraagt naar plannen waar we naar toe willen en de (meerjaren-)begroting.

Wouter verklaart dat we vooral druk zijn geweest met het dichtenvan de topsportbegroting tot Parijs en nog niet naar een stip op de lange termijn hebben gekeken. Deze moet er wel komen. Actie: Maurice/Wouter

Waar richt de manager partnerships zich op? - Vooral ook voor breedtesport, maar uiteraard ook voor topsport. Wilbert Broekhuizen: beiden hebben elkaar ook nodig: geen topsport zonder breedtesport en andersom.

5. Update transitie

Nicolien Nicolai geeft toelichting aan de hand van bijgaande sheets en haalt ook input op, net als in het penningmeesteroverleg, waar men wellicht had gehoopt op concrete antwoorden.

Ze wil met de voorzitters graag spreken over het **invullen van de ledenraad**, waar we eerder hebben vastgesteld dat het wenselijk is als de helft uit bestaande leden en de helft uit nieuwe leden bestaat.

Steven: in congres besluiten welke 6 er blijven voor 2 jaar, zodat na die 2 jaar in die regio bepaald kan worden of er een verkiezing moet komen voor nieuwe mensen.

Anja: er is toegezegd dat er in de regio wordt gezorgd dat iedere provincie is vertegenwoordigd.

Ad merkt op dat dit niet kan met 3 leden per regio als er ook nog iemand uit de BMX bij moet.

Nicolien vraagt Anja hoe zij zich dit had voorgesteld.

Anja: in de overgang verkiezing loslaten om te zorgen dat kennis wordt meegenomen uit districten, in Limburg weet men niet wat er in Zeeland speelt, vertrouwen naar achterban kweken.

Wouter: meest zuivere is om verkiezingen te organiseren, maar vanwege continuïteit en draagvlak niet wenselijk. Niet onderschatten hoe ingewikkeld en tijdrovend het is om verkiezingen te organiseren, kandidaten moeten zich voor kunnen stellen. Zijn zorg is dat we straks klaar zijn maar als remmende factor de verkiezing niet voor elkaar krijgen. Het zou dan ook praktisch zijn om de eerste keer een makkelijke weg te kiezen om tijd te kopen met een door het congres samengestelde ledenraad met getrappt aftreedschema richting de eerste verkiezing.

Evert Jan Haarhuis: verkiezingen wordt moeilijk om genoeg mensen te krijgen die effectief gaan stemmen, is nu al. Rikus: het vergt ook gewenning om mensen zich te laten kandideren.

Wouter: zo lang mogelijk vasthouden aan het gelijktijdig opheffen van afdelingen en districten, invoeren ledenraad en raad van toezicht. Voorkeur om mensen voor te dragen voor de eerste periode voor een soepele overgang. De wens is dat iedereen zich vertegenwoordigd voelt, maar ook het proces niet te vertragen.

Er is genoeg informatie opgehaald om hiermee verder te gaan. Actie: Nicolien

Uitgangspunten toekomstige financiële situatie: Peter geeft aan dat het penningmeesteroverleg naar onze beleving een geslaagde bijeenkomst was en dat er een inventarisatieslag nodig is. Er ligt een vraag vanuit de penningmeesters om dit jaar financieel nog af te ronden in afdeling/district.

We willen inderdaad graag nog verder praten met de penningmeesters.

Uitvraag informatie gaat deze week naar de penningmeesters. Precieze uitvraag is noodzakelijk.

Actie Peter: Uitvraag/inventarisatie naar aanleiding van penningmeesteroverleg.

Ad herhaalt wat zijn penningmeester heeft aangegeven dat niet alle gelden op de rekening van de KNWU zijn maar van de BMX-verenigingen. Steven stelt: gelden die niet van de KNWU zijn, voor juli opmaken, daarna verdelen in regio's. - Dit onderwerp wordt verder besproken met de penningmeesters in een volgend overleg.

Wouter: overgang van hoofdbestuur naar **raad van toezicht** aan agenda van 19 april toevoegen.

De ledenraad benoemt de raad van toezicht maar die bestaat nog niet op 27 juni.

Praktische route: Congres geeft op 19 april opdracht aan Wouter om voorstel te doen in junicongres, waar mogelijk met invulling personen en waar niet mogelijk met een functieprofiel.

Rikus: Met het werven van de nieuwe bestuursleden hier ook vanuit gegaan, dus hij is voor.

Ad: Pragmatisch voorstel, dus eens.

Wouter: voorstel op een vaste dag bijvoorbeeld eens in de twee weken op een vast tijdstip **vragenuurtje** met Maurice plus een bestuurslid via Teams? Vragen, uitleg, niet besluitvormend, ontlasting voor congres. Actie: Maurice/Mirjam

Henk Z.: Graag ook transitie toevoegen aan extra congres om het junicongres te ontlasten.

Actie Mirjam: uiterlijk 22 maart versturen agenda en vergaderstukken voor extra congres.

6. Topsport

Jan van Veen geeft een update over de topsportprogramma's, tussentijds is er gelegenheid voor vragen.

BMX: Natascha: RTC Noord is verdwenen, Papendal is niet laagdrempelig, mist de breedtesport. Grote kans dat we nu alleen sporters in de talentengroep krijgen die mogelijk te enthousiaste ouders hebben om elke keer het kind van Delfzijl naar Papendal te brengen. RTC hebben duidelijk een rol om club-overstijgend talenten te ontwikkelen.

Ad: De aansluiting op topsport mist. Wanneer komt er een concreet plan?

Wouter: Tijd nemen om dit uitgebreid te bespreken, opnemen met Petra Kuitert vanuit HB.

Discussie over het moeilijke combineren van weg en baan, doordat wie betaalt uiteindelijk bepaalt.

Volgens Robert Slippens is het ook een cultuuraspect in Nederland.

Steven Kroesbergen: tevens weinig wielervedbanen in tegenstelling tot bijv. BMX-banen.

Instroom en doorstroom Baan Sprint: Rikus: vanuit BMX stromen renners door naar de baansport. In het verleden is besloten geld voor RTC's vrij te maken voor doorstroom naar NTC, hij is bevreed dat vanuit topsport is besloten de RTC's op te heffen.

Rikus geeft aan het bijzonder te vinden dat trainingspunten veldrijden over het hele land als positief wordt bestempeld en dat tegelijkertijd de RTC's de nek om worden gedraaid die feitelijk eenzelfde doel hebben. Ziet graag een beleid in het congres besproken richting de RTC's die wij vanaf 2018 zelf zijn gaan ondersteunen om te zorgen voor de aanwas dichtbij huis.

Rikus: Er was een plan voor regiocoaches, snap dat er geen geld voor is, hier moet een nieuw plan geschreven worden.

Jan: Verbinding van breedte- en topsport moet realiseerbaar zijn.

Wouter: Er leven vragen en misverstanden over RTC's. Jan en Wilbert pakken dit op en komen terug in junicongres.

Actie Petra Kuitert/Robert Slippens: begeleiden overleg tussen Jan/Wilbert en BMX/Noord (Natascha/Rikus) over verhouding RTC/NTC in relatie tot presentatie topsport.

Wilbert: Super WK Wielrennen in Glasgow wordt een mega-operatie met zoveel verschillende disciplines inclusief para in twee weken tijd, lastig met begeleiding. Casper Witsel: Logistieke uitdaging voor para is eveneens ingewikkeld.

Wouter bedankt Jan en Wilbert voor de presentatie en vraagt begrip voor het werk van team topsport die met minder geld nog steeds even ambitieus is.

7. Licentiestructuur inclusief Ready2Race

Korte toelichting van Henk van Beusekom op de licentiestructuur en Ready2Race, zie sheets.

Wouter: Wanneer komt de nieuwe licentiestructuur? Henk: Sommige dingen al nu, rest nog nader te bepalen.

Wouter vult aan: voor Ready2Race proberen we privaat in te laten investeren o.l.v. Jak Dekker.

Jumbo-Visma heeft veel activiteiten opgezet, KNWU had geld en mankracht hier niet voor, besloten om hier zoveel mogelijk in mee te gaan om onze belangrijke punten mee te geven zoals verzekering.

Dit is niet hetzelfde als CyclingClassNL, Ready2Race is sportontwikkeling.

Sebastiaan Waasdorp is heel enthousiast hierover.

Rikus geeft aan inmiddels goede contacten te hebben met Jumbo-Visma die dit echt samen wil doen met de KNWU.

8. Foys

Bas Boss vertelt hoe het staat met de Foys transitie, zie ook sheets. Verzoek om advies en vragen door te geven.

Wouter: Vanuit hoofdbestuur is Marianne van Leeuwen betrokken. Degelijker aangevaren dan eerder.

Ad: Behoud ik nog mijn afdelingsdownload-mogelijkheid?

Bas: Gesprekken met Henk de Groot hiervoor staan op de planning. Hetzelfde geldt ook voor de George v.d. Sijpt applicatie voor de grote landelijke wedstrijden. Voor die doelgroepen is apart contact om te zorgen dat die applicaties in ieder geval blijven draaien tot we live gaan op het moment dat we zeker weten dat alles blijft draaien.

Ad: Voorheen hadden we overleg over BMX-automatisering, in hoeverre gaat de persoon die nu namens BMX in de groep zit dit met de rest van BMX overleggen?

Bas: Deelnemers hebben geen mandaat, problemen worden besproken met meer mensen uit de achterban.

9. Rondvraag

Judith Rem: Is er al huiswerk voor het werven van kandidaten voor de ledenraad in de regio, kunnen we al aan het werk worden gezet? Wouter geeft aan dat de algemene profielen zijn opgesteld.

Sebastiaan Waasdorp merkt op dat de groep intermediairs ook weer bij elkaar moet komen voor het vervolg.

Rikus geeft aan dat Nicolien heeft gezegd dat we binnen nu en drie weken hier op terug zouden komen met de input uit het voorzittersoverleg.

10. Sluiting

Wouter sluit de vergadering om 22:20 uur.

Actiepunten	Verantwoordelijke	Einddatum
Reageren op berichtgeving rond politiebegeleiding en koersen	Maurice/Henk	19-04-2023
Toelichting begroting 2023 incl. achterliggende keuzes en afwegingen	Peter	19-04-2023
Vergaderzaal reserveren voor extra congres 19 april 2023	Mirjam	08-03-2023
Verzekeringmakelaar uitnodigen voor extra congres	Mirjam	15-03-2023
(Meerjaren-)plan en -begroting opstellen	Maurice/Wouter/Peter	?
Samenstelling ledenraad voorbereiden, vervolg met intermediairs	Nicolien	19-04-2023
Atletenvertegenwoordiging in ledenraad	Jak/Nicolien	19-04-2023
Wanneer is algemeen reglement klaar en hoe/wanneer bespreken?	Maurice/Nicolien	19-04-2023
Uitvraag/inventarisatie naar aanleiding van penningmeesteroverleg	Peter	10-03-2023
Instellen Teams-vragenuurtje op vast moment eens in de twee weken	Maurice/Mirjam	17-03-2023
Agenda en vergaderstukken extra congres toesturen	Mirjam	22-03-2023
Overleg tussen Jan/Wilbert en Natascha/Rikus begeleiden over RTC/NTC	Petra/Robert	01-05-2023